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Abstract (en)
In the imitation cigarette (1) having a cigarette holder (2 + 3), the two-part cigarette holder contains a cavity (4) in which a double capsule (5) is
installed. This double capsule consists of two superposed hollow cylinders which are provided with holes (6) at the ends and with two hubs at each
side, as a result of which the closing and opening of the capsule is achieved with a slight rotation. A hollow needle (7) passes through the cigarette
and the cigarette holder. The filling of the capsule consists of: tobacco, menthol, honey, fig juice, alcohol and plum juice. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei der imitierten Zigarette (1) mit Zigarettenspitze (2 + 3) befindet sich in der zweiteiligen Zigarettenspitze ein Hohlraum (4), worin eine
Doppelkapsel (5) gelagert ist. Diese Doppelkapsel besteht aus zwei übereinanderliegenden Hohlzylindern, welche an den Enden mit Löchern
(6) versehen sind, an den Seiten mit je zwei Naben, wodurch bei kleiner Drehung das Schließen und Offnen der Kapsel erreicht wird. Zigarette
und Zigarettenspitze sind von einer Kanüle (7) durchzogen. Die Füllung der Kapsel besteht aus: Tabak, Menthol, Honig, Feigensaft, Alkohol und
Zwetschgensaft.
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